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Pierwszy i jak na razie ostatni nowy nabytek Giallorossich, Iago Falque,

udzielił wywiadu dla Sky Sport, w którym mówił o wrażeniach z pierwszych

dni w Romie oraz celach w nowym zespole. 

 

Twój pierwszy bilans nowej przygody?

- Jestem bardzo zadowolony, pierwsze dni posłużyły poznaniu kolegów i kibiców. Na

chwilę obecną bilans jest bardzo dobry.

 

Garcia określił ciebie prawdziwym graczem. Wrażenia odnośnie trenera?

- Ma świetne relacje ze wszystkimi piłkarzami, na treningu pracujemy dużo i

intensywnie z piłką, co jest dla nas bardzo dobre.

Jak się czujesz pracując z nowym sztabem, który zajmuje się

przygotowaniem atletycznym?

- Dobrze, dobrze. Bardzo dobrze pracujemy, poznaliśmy się w pierwszych dniach.

Ciężko pracujemy i sądzę, że przygotowanie w tym sezonie będzie bardzo dobre.

 

Gra z Tottim jest taka, jak się spodziewałeś?

- Oglądałem go często i gdy musimy zagrać na dwa kontakty, on, jednym

dotknięciem, sprawia, że wszystko jest łatwiejsze. Jest wielkim mistrzem, posiadanie

go w zespole to zaszczyt i spełnienie marzeń.

 

W wieku 39 lat jest ciężko pozostawać w takiej formie...

- Tak, jednak tacy mistrzowie posiadają jakość zawsze, fizycznie być może nie są

tacy jak 10 lat temu, jednak z jakością, którą posiadają, mogą grać na tym poziomie

do kiedy chcą.

 

Kto zrobił na tobie największe wrażenie spośród nowych kolegów, z
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którymi trenowałeś?

- W takim zespole jak ten jest ich wielu, jednak bardzo podoba mi się Paredes, nie

znałem go dobrze i bardzo mi się podobał na treningach.

Jak zakończy się w tym sezonie rywalizacja z Juventusem?

- Obydwa zespoły dobrze się przygotowują, staramy się iść naszą drogą i

kontynuować naszą pracę, bez oglądania się na innych. Wykonujemy naszą pracę i

myślę, że mamy świetny zespół i możemy rywalizować z każdym.

 

Widziałeś jak wzmocniły się inne zespoły w porównaniu do zeszłego

sezonu?

- Tak, są drużyny, które przeprowadziły dobre mercato, jednak mamy mocną

drużynę. Na pewno przyjdzie ktoś jeszcze, myślę, że również my mamy silny zespół,

aby być zawsze na szczycie.

 

Jaki jest twój osobisty cel na ten sezon?

- Moim marzeniem jest zwycięstwo i myślę, że jestem w odpowiednim zespole, aby

tego dokonać, to cel, który ma cały zespół.

 

Podpisałbyś się pod zdobyciem trzynastu goli, jak w zeszłym sezonie, w

Genoi?

- To dobry wynik, gdy skrzydłowy dochodzi do zdobycia podwójnej liczby goli. Myślę,

że może się udać, zrobiłem to w zeszłym sezonie i wierzę w to również w tym.

Dojście do takiego wyniku w tym sezonie jest osobistym celem, który mam w

głowie.
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